

Kontaktsysteme für alternative Antriebe

DIEHL
Metal Applications



Im Bereich alternative Antriebe ist Diehl Metal Applications mit innovativen Lösungen für Hybrid- und Elektrofahrzeuge bedeutender Partner der Automobilindustrie. Speziell bei Bauteilen für die Elektrifizierung des Antriebsstrangs und der leistungs- sowie signalseitigen Kontaktierung von Batteriezellen ist das Unternehmen als Entwicklungs- und Produktionspartner tätig.

ANWENDUNG

Die Kontaktsysteme der Diehl Metal Applications werden in verschiedenen Hybrid- und Elektrofahrzeugen bereits in Serie eingesetzt. Dies ermöglicht unsere zukunftsweisende Modulstrategie, die flexibel die Produktkonzepte für Hybrid- und Elektrofahrzeuge der OEMs unterstützt.

MERKMALE

- Modulares Baukastenkonzept
- Anzahl der Zellen skalierbar
- Flexible Stecker-Modulverbinder
- Module im Batteriespeicher frei konfigurierbar

Diehl Metal Applications GmbH
Am Stichkanal 6-8
14167 Berlin
www.diehl.com/metal

Ihr Ansprechpartner:

Sales Office Berlin
Tel. +49 30 84784-438
Fax +49 30 84784-439
E-Mail: sales-berlin@diehl.com

Contact Systems for Alternative Drives

DIEHL
Metal Applications



In the area of alternative drives, Diehl Metal Applications is an important partner to the automotive industry, providing innovative solutions for hybrid and electric vehicles. The company is particularly active as a development and production partner when it comes to parts for the electrification of the powertrain as well as the connection of battery cells for charging and for transmitting signals.

APPLICATION

The contact systems of Diehl Metal Applications are already being used in the series production of various hybrid and electric vehicles. This is possible due to our innovative module strategy, which provides flexible support in the product concepts for hybrid and electric vehicles of OEMs.

FEATURES

- Modular system
- Number of cells scalable
- Flexible module connectors
- Modules in battery storage freely configurable

Diehl Metal Applications GmbH
Am Stichkanal 6-8
14167 Berlin
www.diehl.com/metall

Your Contact:

Sales Office Berlin
Tel. +49 30 84784-438
Fax +49 30 84784-439
E-Mail: sales-berlin@diehl.com